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3. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 24.4.2013  
 
 
 
JUDr. Pašková: 
Počula som to, ale by som chcela, aby mi to mesto potvrdilo, že sa vybuduje nový chodník, 
ktorý spojí ten prechod od Jednoty smerom na sídlisko, lebo tam je chodník len čisté blato, 
keď doň naprší, to veľmi by ľudia  privítali tam riadny chodník a myslím, že pán Princík 
spomínal, že sa počíta s vybudovaním chodníka spojovacieho, len by som to chcela potvrdiť, 
či je to pravda alebo nie. 
 
Ing. Kolesár: 
Prepojenie ulice Kukučínovej s ulicou Hodvábnou vedľa evanjelického kostola, je treba 
povedať, že tento dnes núdzový prepoj alebo prechod leží na pozemku, ktorý patrí 
evanjelickej cirkvi. Pozemok evanjelickej cirkvi siaha nielen po plot vedľa evanjelickej fary 
ale siaha až po oplotenie rodinných domov na Kukučínovej ulici. Našim zámerom je rokovať 
s evanjelickou cirkvou o výmene pozemkov, ktoré mesto má v tejto lokalite tak, aby sa tento 
pozemok dostal do vlastníctva mesta a potom by sme tam mohli stavať chodník. To sa 
samozrejme  dostane ešte ale vám do materiálov ak by evanjelická cirkev s týmto súhlasila, 
pretože je to majetková záležitosť o ktorej môže rozhodnúť len zastupiteľstvo. Zatiaľ nijaký 
taký návrh vám ani do komisii dávaný nebol, pretože bez súhlasu evanjelickej cirkvi by to 
nemalo vôbec žiadny zmysel. To, čo dnes ľudia používajú, ako spojku medzi Hodvábnou 
a Kukučínovou je v podstate prechod po cudzom pozemku. My by sme radi tam chodník 
vybudovali, ale bude to ozaj možné až po majetko - právnom usporiadaní. Je plánované 
stretnutie, ja som predbežne s evanjelickou cirkvou o tomto zámere hovoril ale v podstate 
plánujeme stretnutie aby sa oni vedeli vyjadriť k tomu, či to pre nich vôbec  myšlienka 
prijateľná je a potom viem takýto zámer predložiť vám do komisii a poťažne až na rokovanie 
mestského zastupiteľstva.  
 
JUDr. Pašková: 
Keďže to vyzerá na taký zdĺhavejší čas, kým by sa to vyriešilo, či by nebolo možné aspoň ten 
chodník vysýpať aspoň štrkom, on už bol raz vysýpaný štrkom ale už to všetko je v blate. 
Ľudia tam prechádzajú a fakt je tam po členky blato. Ďakujem. 
 
Ing. Kolesár: 
Prechádzajú, ale dovoľte mi reagovať. Všetky dočasné riešenia sú zásadne trvalé. Keď tam 
dáme štrk, ľudia prestanú tlačiť nato, že to potrebujú, cirkev prestane mať motiváciu, aby sa 
k tomu nejak vyjadrovala. Chodia tade aj veriaci evanjelickej cirkvi a je to aj v ich záujme 
aby cirkev konala čo najskôr. Čiže nerád dostávam občanov do pozície nejakých 
rukojemníkov ale pokiaľ nám v tom pomôžu tlakom na cirkev, tak bude to v ich i v našom 
záujme, kde vysypanie štrkom by takéto konečné riešenie len oddialilo.  
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